
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 21. juni 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 714
Ministeren bedes redegøre for, om nogen regioner har tilbageført midler ud-
møntet i forbindelse med psykiatrihandlingsplanen fra 2014, og i givet fald til
hvilket formål beløbene skulle have været anvendt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Yildiz Akdogan (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på yildiz.akdogan@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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